
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  10/ 2021 
Aika 8.12.2021 klo 17:00  
Paikka Yrittäjälantti  
Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Timo Ojala  K-Supermarket Lautturi, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
Seija Holmi   Maankäyttöpäällikkö 
Helena Kaitanen  Markkinointi- ja viestintäsuunnittelija 
Pauliina Puputti  Projektisuunnittelija 
 
Myönsimme Vuoden suunnannäyttäjä –tunnustuksen Korkeakosken seutu ry:lle.   

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen 

  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

  

3§ Maankäytön ajankohtaiskatsauksessa maankäyttöpäällikkö Seija Holmi esitteli suunnittelussa ja 

käynnissä olevia asumisen ja yrittämisen maankäyttöhankkeita.  Keskusteltiin hankkeista ja 

yritystonttien markkinoinnista. Seija esitteli kaupungin kotisivujen kautta löytyvää Karttatiimin 

palvelua, josta löytyy monipuolinen valikoima karttoja historiasta nykypäivään. Palvelusta löytyy 

myös myytävät tontit. 

 

Kuninkaisiin ja Sahkoon on tulossa uusia omakotitalotontteja sekä Kännölän lähelle 

Laidunmaankadun päähän. Maurialaan kaavoitetaan uusia teollisuustontteja ja kaupunki on 

ostamassa lisää maata. Jokilevolla on jäljellä enää neljä tonttia. Takkulassa on teollisuustontteja 

myös kaupan. Kaupunki haluaisi ostaa peltomaata, jota tarvittaisiin vaihtomaaksi, jotta Jokilevolta 

saataisiin lisää maata.  

 

Kaupungilla ei ole isoa noin 10 ha yritystonttia valmiina. Ajoradan läheisyydestä 2-tien varrelta 

kaupunki omistaa 30 ha maata, mutta sinne on arvokasta rakentaa kunnallistekniikkaa valmiiksi 

ennen kuin hyvä ostaja on tiedossa.  

 

Riikka kertoi uudesta YouTube-yritysmarkkinointikampanjasta. Viikon ajan mainosspotti on 

pyörinyt Pirkanmaan ja Pohjanmaan alueilla ja saanut jo 37 000 näyttöä.  

 

Ehdotettiin vuoden vaihteeseen sisältömarkkinointikampanjaa Aamulehteen, digi + printtimediaan 

teemalla uusi vuosi – sijoitu Huittisiin.  Printtimediaa kyseenalaistettiin, sähköinen markkinointi 



 

koettiin hyväksi. Maaseudun Tulevaisuus ja Kauppalehti koettiin potentiaalisiksi vaihtoehdoiksi, 

samaten eri alojen ammattijulkaisut ja Yrittäjälehdet. Todettiin myös markkinoinnin erittäin 

haastavaksi sillä potentiaalista kohderyhmää ja sen segmentointia on vaikea määrittää.  Omalla 

some-markkinoinnilla saadaan myös levitettyä digijulkaisuja.  

 

Ensi keväänä asukasmarkkinoinnissa aletaan nostamaan uutta alakoulua ja uusia tontteja. Tehdään 

kampanja mm. Ilta-Sanomien asuminen teemasivujen kanssa.  

 

Muuttajatutkimukset tulokset on saatu ja torstaina 9.12. on aiheen ympärillä työpaja.  

 

4§ Lahja Huittisista palvelun esittely ja tulokset: 

Projektisuunnittelija Pauliina Puputti esitteli Lahja Huittisista palvelua ja antoi tilannekatsauksen 

8.12. tilanteesta. Palvelu on kehitetty yhteistyössä kauppiasverkoston kanssa ja heitä on palvelussa 

mukana 48 omine lahjoineen. Valittavana tällä hetkellä 312 tuotetta tai palvelua ja 

hintakategorioita 30, 40 ja 50 euroa. Lahjanantajia on rekisteröitynyt 29 ja lahjakoodin luonut 16. 

Lahjoja on varattu 727 kappaletta. Kehitystyötä on tehty koko ajan ja Huima kehittää 

jatkopalautteen perusteella 2.0-versiota.  

Esitys liitteenä.   

 

5§ Muut asiat 

- Rahoituspäätökset, Osaavan työvoiman saatavuuteen liittyviät Seutukaupunki-hankkeet ovat 

saaneet rahoituspäätökset. Hankkeisiin on tulossa Huittisten alueelle kaksi työntekijää.  

- Kuka rakastuu Huittisiin? – työpaja torstaina 9.12.2021 

- Seutukaupunkien vetovoimatutkimus tehdään keväällä 2022 Innolinkin toimesta. Edellinen 

tehty 2019.  

 

6§  Seuraava kokous on 20.1.2022.  

 

7§ Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:45 

 

 

Muistion tarkasti  

 

 

 

 

 Arto Metsämäki  Riikka Peippo  

 Puheenjohtaja   Sihteeri 

 

  


